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13.04.2023 

 

1. Dirigent er valgt til Mark og referent er Ulrik 

 

2. Formandens beretning 

Der er åbent for medlemstilmelding - det sidste stykke tid er 14-16 fremmødte om torsdagen. 

Har været snak om at prøve at træne "vækstlaget", altså begynderne. 

Også fokus på at få flere kvinder i klubben - giver en go' dynamik og balance. 

Snak om niveauforskelle ift. at sætte kampe. Prøver at få 2/3 gode kampe om torsdagen. Det er den 

nye kæphest. 

Opfordring til, at folk kommer med feedback til den/de personer der sætter kampe ift. deres ønsker 

og hvis der har været mange kampe, der ikke var optimale i deres øjne. 

 

3. Regnskab for 2022 

Baneleje - er der kommet regning på dette? Vi regner med, at dette ikke kommer. Det virker ret 

sikkert. 

Driftsregnskab 2023: 

Baneleje er sat lidt højere i år for at have noget sikkerhed. 

Regner med at ramme ca. 30.000 i kontingent, når anden kontingent er opkrævet. 

Boldkøb: Er steget i takt med resten af samfundets priser, men en god pris er forhandlet. 

Kasserer vurderer, at det har været en go' beslutning at hæve kontingentet. 

Er godt på vej til at nå de 30.000 i egenkapital. 

Det kan evt. drøftes i fremtiden, om det skal sættes ned igen. 

Regnskabet godkendt af generalforsamlingen. 

 

4. Budget for det kommende år 

Kontingent er budgetteret noget lavere end det, det ser ud til (ca. 30.000 forventet mod 22.500 

budgetteret). 

Regner med at udgifterne matcher ret fint det budgetterede for 2023. 

 



Kontingentforhøjelsen har bl.a. gjort, at vi har kunnet booke flere baner i sommerperioden. Vil 

gerne blive ved med det, samt at holde nogle gode medlemsarrangementer. 

Budgettet er godkendt af generalforsamlingen. 

 

5. Indkomne forslag 

Der har ikke nogle indkomne forslag. 

Plejer at drøfte kontingentsatsen. Kasserer Mathias opfordrer til at starte med, at vi beholder den på 

600 kr til næste halve år. Men der er en stemning om, at det er et passende niveau. 

Det er stadig fint, at vi holder øje med, at egenkapitalen ikke bliver større og større. Det kan også 

bidrage til, at man lavede flere arrangementer. 

 

6. Valg 

Alle er valgt enstemmigt jf. den fremsendte dagsorden. 

 

7. Eventuelt 

Jens U: Ville det give mening at gøre noget proaktivt ift. at få/bibeholde flere kvinder i klubben? 

Anders R: Er ved at underskrive kontrakt med RSL ift. bolde (forpligter os til at købe hos dem for 

tre år) - de tilbyder 40 gratis trøjer, hvor man kan få tryk på for 20-40 kroner per trøje. 

Forslag: At give trøjerne væk til medlemmerne med tryk - det bliver en bestyrelsesopgave. Der er 

klar stemning for, at der skal indhentes de 40 trøjer og betale for tryk, og give dem væk til 

medlemmerne. 

 

Hvordan man kunne tiltrække flere kvindelige medlemmer? 

Forslag: Kunne man bruge Facebook-gruppen noget mere og evt. reklamere ud i andre Facebook-

grupper? Fx "Det sker på Nørrebro". 

Maibritt vil gerne lave nogle opslag for at reklamere for klubben i de grupper. 

Bestyrelsen skal nok overveje om den offentlige Facebook-side skal bruges til noget. 

Der er argumenter for at lukke den offentlige Facebook-side. Bestyrelsen kigger nærmere på det. 

 

 

Sommerturnering/Klubmesterskab 

Daniel Svendsen plejer at lave denne, men er på barsel, så er der en anden, der vil stå for det? 



Ulrik tager den - en af de sidste torsdage i juni. 

Daniel L hjælper gerne. 

 

Dato for sommerfest var sat til d. 23. juni, men det er Sankt Hans. Det bliver rykket til d. 30. juni og 

bestyrelsen melder det ud. 

 

Nørrebrohallen lukker i skolens ferie og ikke kun i Juli. De har cuttet en uge i juni og august. Vi har 

heldigvis fået baner, så vi spiller i hele juni og august. 


